
Beste onderhandelaars,  
 
Veel dank voor deze kans om aandachtspunten aan u mee te mogen geven.  
 
Ik zou graag willen pleiten voor het geven van prioriteit, bij de komende coalitieperiode, aan de 
totstandkoming van een circulaire Provincie N-H. 
 
Volgens de nu geldende ambities wil de Provincie in 2030, dus over 7 jaar, halverwege “Circulair 
2050” wil zijn.  
De Provincie wil circulair ondernemen en circulair maken van grondstoffen stimuleren en opschalen.  
 
Hout, afkomstig van bomen uit de Provincie (stormhout, kaphout uit projecten) belandt nog te vaak 
als afval/ brandhout in de biomassacentrale. 
Of wordt nog als duurzame energiebron gezien (in de Provincie Gelderland is onlangs biomassa 
geschrapt uit het fonds voor duurzame energie), terwijl het verbranden van hout meer CO2-uitstoot 
oplevert dan het verbranden van aardgas, waar we (ook) vanaf willen. 
 
Maak van (kap)hout uit de Provincie een grondstof voor bouwen en meubelmaken, door het te 
(laten) verzagen en drogen en te gebruiken als grondstof, bijvoorbeeld in het kader van de 
regionale houtbouw ambities (MRA 20% houtbouw in 2025). 
 
Haarlems Hout denkt graag met u mee.  
Zonder twijfel samen met de partijen met wie wij samenwerken, waaronder gemeente Haarlem. 
 
Het allerbeste voor de onderhandelingen,  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Isabelle Wisse  
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